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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы бакалавра: Оценка финансового состояния международной компании (на примере«Nikon»). Целью данной работы является проведение оценки финансового состояния международной компании. Исходя из поставленной цели можно выделить следующиезадачи:1.Изучить определение термина «финансового состояния предприятия», методику его оценки; 2. Раскрыть понятие финансового анализа; 3. Провести анализ исследуемого объекта; 4. Выявить проблемы финансового положения исследуемого объекта; 5. Предложить мероприятия по улучшению финансового состояния предприятия. Объект исследования – международная компания «Nikon». Предмет исследования – финансовое состояние предприятия. Методы исследования: анализ, синтез, экспертная оценка. В результате была проведена оценка финансового состояния предприятия по производству оптических устройств.
        

        
          Topic of the bachelor's final qualification work: Assessment of the financial condition of an international company (on the example of Nikon). The purpose of this work is to assess the financial condition of aninternational company. Based on the goal, the following tasks can be distinguished: 1. To study the definition of the term "financial condition of theenterprise", the methodology for its assessment; 2. Expand the concept of financial analysis; 3. Conduct an analysis of the object under study; 4. Identify the problems of the financial situation of the object understudy; 5. Preliminary measure on the financial condition of the enterprise. The object of the study is the international company Nikon. The subject of the study is the financial condition of the enterprise. Research methods: analysis, synthesis, expert assessment. As a result, an assessment of the financial condition of the enterprisefor the production of optical instruments was carried out.
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